To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: BINDAR TRADING & INVESTMENT

CO.P.L.C

Date: 20-09-2023 03:16:24 PM Subject: Official Letter Reply السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتجارة والإستثمار التاريخ: 20-09-2023 PM 03:16:24 الموضوع: الرد على مخاطبة

According to your official letter No. 23/02429/3/2, related to clarify the information mentioned in the annual report of year 2022 for the following two items

The Article (4/B-16) of the disclosure instructions for exporting companies required to include a clarification of the audit fees paid by the company and it's subsidiaries separately ,which are mentioned for the company and it's subsidiaries as a total, and to clarify the audit fees for each company, as following

Bindar Trading and Investment Co.: 11,556 Jordanian dinars

Bindar Financial Leasing Co.: 2,350 Jordanian dinars Robu' Al-Sharq Real Estate Co.: 2,000 Jordanian dinars Rakeen Real Estate Co.: 2,000 Jordanian dinars Al Qimeh Auto trade Facilities Co.: 23,026 Jordanian dinars

The Article (4/E-2) of the disclosure instructions for exporting companies require that ;the annual report must include an acknowledgment by the Board of Directors of their responsibility for providing an effective control system in the company. Accordingly, for clarification, it was stated by the members of the Board of Directors in the annual report for the year 2022 that there are no fundamental matters that may affect the continuity of the company during the next fiscal year 2023, and they are responsible for preparing the financial statements and the adequacy of the company's internal control and oversight systems, and we commit that will include in the annual report for the year 2023. With acknowledgment by the Board of Directors of their responsibility for providing an effective control system in the company

بناء اعلى الكتاب الوارد من حضرتكم رقم 23/02429/3/2، والمتعلقة بتوضيح المعلومات المذكورة بالتقرير السنوي للعام

- 2022 للبندين التاليين: -1 تلزم احكام المادة (4/ب-16) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة تضمين التقرير السنوي اتعاب التدقيق للشركة والشركات التابعة كل على حدة والتي تم ذكرها بمجموع المبلغ للشركة والشركات التابعة. وعليه ولتوضيح اتعاب التدقيق للشركة والشركات التابعة كل على حدة كالتالي:
 - بندار للتجارة والإستثمار: 11,556 دينار اردني.
 - بندار للتاجير التمويلي: 2,350 دينار اردني.
 - ربوع الشرق العقارية: 2,000 دينار اردني.
 - راكين العقارية:2,000 دينار اردني.
- راحين العفاريه 2,000، ديار اردي.
 القمة للتسهيلات التجارية للسيارات: 23,026 دينار اردني.
 2 تلزم احكام المادة (4/ه-2) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة تضمين التقرير السنوي إقرار من مجلس الإدارة بمسؤوليته عن توفير نظام رقابة فعال في الشركة. وعليه وللتوضيح تم الاقرار من قبل اعضاء مجلس الإدارة ضمن التقرير السنوي للعام 2022 بعدم وجود أية أمور جوهرية قد تؤثر على استمرارية الشركة خلال السنة المالية المقبله 2023، وبمسؤوليته عن إعداد البيانات المالية وكفاية أنظمة الضبط والرقابة الداخلية في الشركة، وسيتم الإلتزام بتضمين التقرير السنوي للعام 2023 بإقرار من مجلس الإدارة مسؤوليته عن توفير نظام رقابة فعال في الشركة.

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name: Dana Ahmad

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad